
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 10/2022

Aika: 14.3.2022, klo 15.15

Paikka: Tietotekniikan talo A142, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora

Juho Alin

Julia Sippala

Laura Puusola (poistui kohdassa 17)

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah (saapui kohdassa 6)

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 15.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Ruusu Nurmi ja Juho Alin.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 15.3 Sivuainemessut ja siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Ruusu ilmoitti, että kokouseväänä on valkosuklaapähkinöitä, pähkinöitä, mandariineja,

karpaloita ja pähkinättömiä karpaloita.

6. Kuulumiskierros
Laura: Hirveen hyvä fiilis, vaikkakin hajotti polvensa perjantaina.

Tuukka: Eilen väsytti, tänään ei. Ulkona paistaa aurinko.

Milja: Ulkona paistaa aurinko! Esitteli vujuilla lakattuja keskisormen kynsiään.

Iida: Voi hyvin hyvinvointiviikonlopun jälkeen, leipoi itse leipää.

Juho: Ei leiponut leipää, mutta oli hieno viikonloppu. Aloittaa tipattoman sitsien jälkeen.



Rebekka: Viikonlopusta jäi hyvä mieli, ja odottaa innolla että pääsee käyttämään IE-korua.

Julia: Viikonloppu oli ihana, mutta raskas. Kevät ja wappu tulee!

Rahim saapui 15.23.

Inkeri: Työstressiä, mutta muuten voi hyvin. Fuusiossa oli hauskaa, ja kaverisitsit innostaa.

Ruusu: Väsyttää hirveesti, mutta hauska viikonloppu takana ja aurinko paistaa.

Rahim: Tutki viikonloppuna Tamperetta ja pisti sen sekaisin. Ei ole nukkunut.

Ullis: Nukkui viikonlopun vähän huonosti, mutta aurinko ja Kipsarin leipä piristää.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Rebekka Sihvola Megaskaban loppumayhemin ruokia 446,22 € Hyväksytty

Ulrica Bladh AMS vujuedustus 45,00 € Hyväksytty

Mette Luntama 7.3. Hyvinvointivalmennuksen tarjoiltavat 37,56 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola kokouseväitä 13,29 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen Toimariralli ryhmä 11 50,00 € Hyväksytty

Saara Oksanen Periodin purun laskiaispullien ainekset 24,96 € Hyväksytty

Juhana Viitamo Lappeenrannan tutan vujut kutsuvieras 75,00 € Hyväksytty

Tuomas Kuusisaari Olkkarille tarpeellisia ja toivottuja tavaroita 68,15 € Hyväksytty

Meri Ruuska

Tour of the Nordics matka 26.2.2022.

Kuittina lennon lisäksi osan juna- ja

laivamatkoja.

100,00 € Hyväksytty

Tuukka Pallonen TF 150 Jubileumsårsfesten 75,00 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Årsfestin vuosijuhlaedustusmaksu 75,00 € Hyväksytty

Mea Pousar Olkkarille teetä ja ristikko 12,49 € Hyväksytty

Milja Parviainen FK75 vuosijuhla edustus 67,50 € Hyväksytty

Inkeri Nora Fyysikkokillan vujuedustus ja vujulahja 82,19 € Hyväksytty

Märt Vesinurm
Toimariralli brunssi. 4/6 hlö peruivat viime

hetkellä, vedettiin Juhan kanssa fancyt setit.
50,00 € Hyväksytty



8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Ponsiselvitykset
Etenevät huomista vuosikokousta varten.

8.3. Vuosikokous 15.3.
Tapahtuu huomenna. Käytiin läpi vuosikokouksen vastuita.

8.4. Hallituksen postilaatikon palautteet
Hallituksen postilaatikkoon on tullut palautetta OLOhuoneen tavaroiden

hävittämisestä. Keskusteltiin palautteesta. Iida juttelee OLOneuvos Tuomaksen

kanssa asiasta.

8.5. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä
9.1. Toimarien kuulumiset (Somettajat, Valokuvaajat, Tietskarijengi, Kukan

toimitus)
Kukan toimitus voi mainiosti, vuoden ensimmäinen kukka julkaistaan pian.

Somettajilla pitää kiirettä kouluhommien kanssa ja kiltahommat tuntuu

paikoittain kuormittavilta. Tietskarijengin jutut etenevät ja sunnuntaina on

seuraava hackaton. Suunnittelivat ja hankkivat omat tiimihupparit.

Valokuvaajat ovat nauttineet hyvästä säästä.

9.2. Muut esille tulevat asiat
Laitetaan vuosikokouksesta Zoom pystyyn, jotta sen seuraaminen on

mahdollista vaikkei pääse paikalle.

10. Yhteisö
10.1. Toimarien kuulumiset (Historioitsijat, OTMK, Kepittäjä, Puutarhurit,

Linnunpönttörakennusneuvos, PikkuIE, Lukkarit, PizzaOrava,
Kulttuuritoimikunta)
Historioitsijat voivat hyvin ja arkistoinnin suhteen on tehty ajatustyötä.

Pohdinnassa on retki fyysiselle arkistolle. OTMK on tehnyt kaikenlaista pientä

Olkkarilla ja edistäneet myös isompia projekteja. Suunnitteilla on

Pääsiäismunajahti Olkkarilla NamiMamien kanssa. Kepittäjä on ollut kipeänä,

joten ei ole päässyt bilispöydän äärelle. Puutarhurit pyysivät killan telttoja

Athenen puun syntymäpäiville ja ovat käyneet visiitillä Athenen puun luona.

Linnunpönttörakennusneuvosten ensimmäinen linnunpönttö on rakennettu.

PikkuIE voi hyvin ja heillä on hyvä buugi. Myös lukkareilla kaikki ihan okei.

Kulttuuritoimikunta ei vastannut kuulumisiin. PizzaOravalla on paljon

projekteja mietinnän alla.



Retkitoimikunta piti suunnittelutapaamisen ja keväälle on tulossa jopa

enemmän tapahtumia kuin toimintasuunnitelmassa sanottiin. Tarkoituksena

olisi mennä matalan kynnyksen metsäretkelle keväällä, wapun jälkeen

ruokaretkelle ja kesällä Norjaan. Hyvinvointiguruilla pitää kiirettä, mutta

hyvinvointivalmennukset ja periodin purut ovat menneet mukavasti.

10.2. Teekkarius 150 kiltisvierailut
Teekkarius 150 viestintä- ja markkinointitoimikunta haluavat tulla Olkkarille

kertomaan juhlavuodesta ja jakamaan teekkaripistekortteja ja herkkuja.

Viestitään killalle vierailun ajankohdasta, kun ajankohta selviää.

10.3. Ohjeet vuosijuhlaedustamiseen
Iida on työstänyt vuosijuhlaedustusohjeita ensimmäistä kertaa edustaville, ja

toivoi, että muut käyvät katsomassa ne läpi ja kommentoimassa mahdollisista

lisäyksistä.

10.4. Muut esille tulevat asiat
Kiiteltiin sitä, että athenelaiset käyttäytyivät Kyykässä kuulemma oikein

mallikkaasti.

11. Tapahtumat
11.1. Kaverisitsit

Athenelaiset kavereineen saapuvat Smökkiin perjantaina! Keskusteltiin

dresscoden tarkennuksesta, josta viestitään myös muille kiltalaisille.

11.2. Kaikkien aikojen hallitussitsit
Pohdittiin ajankohtaa ja mahdollisten sitsien työvoimaa.

11.3. Muut esille tulevat asiat
Väärinymmärrettyjen sitseistä tulee tietoa ja Facebook-tapahtuma tänään.

Siirryttiin kokoustauolle 16.15.
Palattiin kokoustauolta 16.27.

12. Phuksi- ja ISOasiat
12.1. Toimarien kuulumiset (ISOvastaava, WappuJulle, WappuPhuksiWaari)

ISOvastaava on valinnut uusia ISOja! WappuPhuksiWaari on ollut

järjestämässä phuksijäynä ja pitänyt wappuluennon. Kiireiset ISOt ovat

aiheuttaneet WappuJullelle päänvaivaa, sillä hän ei halua kuormittaa heitä

liikaa.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Pari viikkoa sitten oli SCI:n kanssa miitti orientaatioviikosta, missä keskusteltiin

koulun viikko-ohjelmasta. Aalto Partya ei järjestetä tänä vuonna

orientaatioviikolla vaan vasta seuraavalla viikolla. Koulu järjestää paljon

päiväohjelmaa viimeiseen kahteen vuoteen verrattuna.



Orientaatioviikkoa suunnitellessa täytyy pohtia miten TePsy-phuksit

sijoitellaan oikeisiin saleihin pääaineisiin liittyvissä asioissa. Phuksioppaiden

deadline on viikolla 22, jolloin se pitää lähettää ohjelmasuunnittelijalle.

13. MKV-asiat
13.1. Ajankohtaiset asiat

ISOt on nyt valittu ja tänä vuonna on ennätysmäärä MKV-ISOja, 28 kappaletta.

MKV-ISOille järjestetään ISOkoulutukset huhtikuussa.

Rahim tapasi EIT-koordinaattoreiden kanssa, sillä heillä on tapahtumassa

henkilöstömuutoksia. Syksyllä Athenelle tulee 43 exit-opiskelijaa ja

entry-opiskelijoiden lukumäärä selviää toukokuussa. Rahim osallistuu kesällä

seminaarissa ja käy esittäytymässä ja kertomassa Athenesta.

Tavoitteena olisi laittaa uusille opiskelijoille Survival Guide mahdollisimman

aikaisin, sillä ulkkarieta saapuu Suomeen jo aikaisin elokuussa, jolloin

esimerkiksi avaintennouto on oleellista.

14. Yrityssuhteet
14.1. Ajankohtaiset asiat

Lähiaikoina on tulossa pari excua. AMSin kanssa on suunnitteilla yhteisexcu,

jonka yksityiskohtia vielä viilaillaan. Tuukka on tavannut Reaktorin edustajien

kanssa 13.4. tapahtuvasta excusta. Wapun skumppasponssien selvitystyötä

jatketaan.

15. Opintoasiat
15.1. Toimarien kuulumiset (ABItiimi, Opetuslapsi, TePsy-vastaavat, Kirjastotäti)

ABItiimi ei vastannut kuulumisten kyselyyn. Opetuslapsi elää stressaavia

aikoja. Kirjastotäti on yrittänyt metsästää Olkkarin kirjoja. TePsy-vastaavat
voivat hyvin.

15.2. Kysely lähiopetukseen siirtymisestä
SCI:n opintovastaavat launchasivat kyselyn, johon on saatu jo 103 vastausta.

Vastausaikaa on vielä viikko, minkä jälkeen tuloksia esitellään 30.3. SCI:n

management teamin miitissä.

15.3. Sivuainemessut
Sivuainemessut järjestetään ensi maanantaina Olkkarilla klo 14-16 ja Inkeri on

metsästänyt eri sivuaineiden edustajia.

15.4. Muut esille tulevat asiat
-



16. Muu toiminta
16.1. Kiltatuotetilaus

Kiltatuotetilaus rupeaa taas etenemään, sillä T-paidan suunnittelukilpailun

voittaja on selvinnyt. Iida aikoo kilpailuttaa eri yrityksiä tämän viikon aikana ja

tavoitteena on, että tuotteet saataisiin wapuksi.

16.2. Telttojen huoltaminen
Järjestetään huoltoa molemmille teltoille, jotta saadaan irronneet ruuvit

kiinnitettyä ja teltat edustuskuntoon wapuksi.

16.3. Tulevat hallitushengailut
Sovittiin, että mennään Ulliksen luokse syömään pian. Pistetään kysely pystyyn

kokouksen jälkeen.

16.4. Sakkojen päivitys
Ei sakkoja!

16.5. Pöytäkirjojen tarkastukset
Ajan tasalla <3 Allekirjoitetaan pöytäkirjoja jo nyt vuoden aikana, jotta ne eivät

kaikki jäisi vuoden loppuun.

17. Muut esille tulevat asiat
Ruusu on tapaamassa Inkubion ja Arkkitehtikillan edustajien kanssa mahdollisesta

yhteistapahtumasta, joka järjestettäisiin 6.4.

Juho kertoi toimareittensa kuulumisista. Marathoonareilla menee hyvin, vaikkakin

toisella oli hieman darra. Myös NamiMameille kuuluu hyvää ja Olkkarin jääkaappi on

pysynyt täynnä. Osa toimintasuunnitelmasta jää kuitenkin ehkä toteuttamatta.

3.6. järjestetään Goodbye Picnic Suomesta lähteville ulkkareille.

Laura poistui 17.15.

18. Seuraava kokous
21.3. kello 15.15.  Eväsvuorossa Tuukka.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.18.



Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Ruusu Nurmi Juho Alin

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


